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Verslag algemene vergadering cultuurraad 11 december 2024 
 
aanwezig: zie aanwezigheidslijst 
verontschuldigd: zie lijst 
 
 
0.0 Goedkeuring verslag algemene vergadering 19 september 2024 
 
 Roger Jordaens: graag vermelden van de al herhaaldelijk gestelde vraag om klaptafels te voorzien in ’t 

Klavier 
 Wilfried Gevers en Oswald Vansintjan (Lions Minerva) waren ook verontschuldigd. 
 
 
I.  FORUM 
 
Voorstelling project ‘Zorgzame Buurten’ 
 
Johan Desmedt, buurtcoach, geeft een presentatie over het project Zorgzame Buurten. Als bijlage van het 
verslag vind je deze presentatie terug. 
 
Aan het einde van de presentatie werden er door Johan twee vragen gesteld richting vergadering: 
- hoe nog meer samenwerken met verenigingen uit Zoersel? 
- hoe mensen vinden die niet in verenigingen zitten? 
 
Reacties, opmerkingen,…: 
 
 Het project is nog te weinig algemeen bekend, er zou meer ruchtbaarheid moeten worden gegeven aan 

het project (hoewel er toch al een uitgebreide voorstelling van het project was in het Zoerselmagazine). 
 
 Verenigingen zouden als een soort van ambassadeurs kunnen fungeren om de boodschap van 

‘Zorgzame Buurten’ mee uit te dragen. Johan geeft aan dat de naamgeving van het project ‘Zorgzame 
Buurten’ in die zin ook wat te beperkend is. Het gaat om meer dan alleen maar de boodschap of de idee 
om mensen, ook op oudere leeftijd, zo lang mogelijk zelfstandig te laten wonen. Het gaat breder, het 
moet ook mensen samenbrengen, verbinding tot stand brengen,… Hierin kunnen verenigingen zeker 
een rol opnemen.  

 
 Vanuit de cultuurraad wordt vooral de boodschap gegeven dat ook de verschillende buurtcomités in het 

idee van zorgzame buurten een belangrijke rol kunnen spelen. De buurtcomités zijn de verenigingen die 
het dichts bij de bewoners van hun wijk staan. Ze doen dat o.a. door de organisatie van straat- of 
wijkfeesten of door deel te nemen aan de zomerbuurtbabbels, waarbij ze mensen trachten samen te 
brengen. Via deze kleinschalige buurtfeesten kunnen ook andere noden van bewoners naar boven 
komen.  
 
Het zou goed zijn dat de gemeente terug het initiatief neemt om jaarlijks de buurtcomités 1 of 2 keer per 
jaar samen te brengen. Vanuit zo’n structureel overleg kan samen door de verschillende buurtcomités 
worden bekeken of er specifieke acties rond een zorgzame buurt kunnen worden genomen. 

 
 
II.  BELEID EN ADVISERING 
 
2.1  Opvolging aanbevelingen voor de nieuwe legislatuur 
 
Op vorige algemene vergadering verzamelden we een aantal ideeën/voorstellen, die we vanuit de 
cultuurraad graag ter aanbeveling zouden bezorgen aan de nieuwe bestuursploeg. Wilfried heeft als 
voorzitter dat samengebracht in een document, dat als bijlage van de uitnodiging werd verstuurd.  
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Op de vergadering wordt het document alvast overhandigd aan Liesbeth Verstreken, de nieuwe schepen 
van cultuur. 
 
2.2  Advisering aanvragen evenementenspeerpuntacties 
 
Er kwamen drie aanvragen binnen van verenigingen om één van hun activiteiten te laten erkennen als een 
evenementenspeerpuntactie.   
  
De aanvragen worden getoetst aan de criteria van het reglement.  
 de vereniging is een erkende Zoerselse vereniging.   
 het evenement wordt maximum één keer per jaar georganiseerd en loopt over één weekend (een, twee 

of drie dagen).  
 het evenement zet Zoersel op de kaart en verwacht meer dan 500 deelnemers en bezoekers (met 

uitzondering van evenementen voor personen met een beperking).   
  
Daarnaast verbindt de vereniging er zich toe om:  
 een toilet te voorzien op de evenementensite dat geschikt is voor mensen met een beperking   
 op alle promotiemateriaal te vermelden 'in samenwerking met gemeente & ocmw Zoersel'  
  
Advies:  
 
Aanvraag Zoerselkermis vzw voor organisatie Zoerselkermis van 7 tot en met 9 februari 2025. 
De cultuurraad adviseert de aanvraag voor een evenementenspeerpuntactie van Zoerselkermis vzw 
positief.  
  
Aanvraag Landelijke Gilde Zoersel voor organisatie Dag van de Landbouw van 27 tot en met 28 september 
2025  
De cultuurraad adviseert de aanvraag voor een evenementenspeerpuntactie van de Landelijke Gilde 
Zoersel positief.  
  
Aanvraag van 1181voor de organisatie van Hopsahal op 9 augustus 2025  
De cultuurraad adviseert de aanvraag voor een evenementenspeerpuntactie van 1181 positief.  
 
2.3  procedure opstart nieuwe samenstelling cultuurraad in 2025 + data volgende vergaderingen 
 
2.3.1  procedure samenstelling nieuwe cultuurraad 
 
Voor de procedure over hoe we de cultuurraad opnieuw samenstellen nu de nieuwe beleidslegislatuur van 
start gaat, moeten we terugvallen op twee al behoorlijke oude gemeenteraadsbesluiten: 
- GR 31/08/1995: goedkeuring huishoudelijk reglement 
- GR 19/12/2002: wijziging huishoudelijk reglement (3 nieuwe bepalingen) 
 
Van belang om weten is, dat de cultuurraad is samengesteld uit stemgerechtigde en niet-stemgerechtigde 
leden. Het komt het er op neer dat stemgerechtigde leden ofwel afgevaardigden zijn van culturele 
verenigingen en organisaties die werken met vrijwilligers of professionele krachten, ofwel deskundigen 
inzake cultuur (in de praktijk zijn dat onze geïnteresseerde inwoners).  
 
Voor de nieuwe samenstelling gaan we als volgt te werk gaan: 
 de verenigingen zullen in de eerste helft van januari (via hun algemene contactpersoon) een vraag 

krijgen of ze deel wensen uit te maken van de cultuurraad en zo ja, om een afgevaardigde en 
plaatsvervanger door te geven 

 de geïnteresseerde inwoners die nu deel uitmaken van de culturele raad zullen ook per mail de vraag 
krijgen of ze verder wensen deel uit te maken van de cultuurraad 

 in het magazine dat eind januari in de bus komt, zal een oproep worden gepubliceerd vooral gericht 
naar nieuwe geïnteresseerde inwoners  
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Met al deze mensen gaan we van start met de nieuwe werking van de cultuurraad. De nieuw 
samengestelde cultuurraad zal vervolgens op de eerste vergadering (februari 2025) ook de 
agendacommissie verkiezen. Volgende functies zullen worden verkozen: een voorzitter, een 
ondervoorzitter, een penningmeester en twee leden zonder functie.  
 
In de praktijk zal het er op neer komen dat samen met de vraag aan verenigingen naar afgevaardigden en 
de vraag naar geïnteresseerde inwoners om deel uit te maken van de cultuurraad, ook de vraag wordt 
gesteld wie zich kandidaat wil stellen om deel uit te maken van de agendacommissie en zo ja, voor welke 
functie.  
 
2.3.2  data cultuurraden 2025 
 
We spreken af dat de cultuurraad in 2025 op volgende data zal bijeenkomen, telkens om 19.30 uur: 
 donderdag 20 februari 
 woensdag 21 mei 
 donderdag 18 september 
 woensdag 10 december 
 
3.4  Uitvoering subsidiereglement (bijkomend agendapunt) 
 
De termijn om een subsidieaanvraag in te dienen is ondertussen verstreken, maar bij het beoordelen 
van de dossiers kwamen al wel een aantal zaken naar voor.  
 
 Verenigingen moeten minstens 5 activiteiten kunnen aantonen waarbij er ook minstens 1 

publieksactiviteit is. Het is van belang om weten dat onder activiteiten ook bv. de interne 
bestuursvergaderingen horen om die publieksactiviteit voor te bereiden. Punt is dan wel dat er van 
elke vergadering een verslag wordt opgemaakt, dat ter staving mee zou moeten worden ingediend.  
Tot dusver werden deze verslagen echter nooit opgevraagd, ook niet bij de aanvragen voor dit 
jaar.   

 
Vanuit de cultuurdienst wordt aangegeven dat het controleren van elk verslag van elke vereniging 
in feite onbegonnen werk is.  
 
Wendy Willeme geeft aan dat in sommige verslagen mogelijk ook vertrouwelijke zaken vermeld 
staan over mensen en het dus privacy-gewijs niet evident is om verslagen toe te voegen aan het 
subsidiedossier.  
Dit bezwaar kan wel ondervangen worden door het principe dat de cultuurfunctionaris, net zoals 
andere ambtenaren, rond privacygevoelige info een beroepsgeheim heeft.   

 
Dit is alvast een punt dat we mee moeten naar een grondigere evaluatie van de toepassing en 
resultaten/effecten van het nieuwe subsidiereglement.  

 
 Voor podiumactiviteiten en voorstellingen kunnen er per aparte productie maximum 350 punten 

worden toegekend (100 punten voor de eerste voorstelling van een productie, 50 punten voor elke 
volgende voorstelling van dezelfde productie, met een maximum van 5 of in totaal 250 punten).   
 

 In het nieuwe subsidiereglement is er voor het organiseren van het totaal aantal activiteiten voor 
eigen leden een beperking van 500 punten (Deel 2, artikel 12, punt 5), waar in het vroegere 
reglement deze beperking van 500 punten enkel van toepassing was op wekelijkse 
repetities/lessen. Voor nogal wat verenigingen maakt dit wel een verschil uit.  
 
In dit specifieke geval is de aanpassing gebeurd omdat de focus van de subsidies vooral ligt op het 
organiseren van openbare evenementen en niet op de interne werking van een vereniging. Uit 
vooraf gemaakte berekeningssimulaties bleek ook dat de impact van deze regel over het 
algemeen voor de meeste verenigingen ook goed zou meevallen. 
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Vragen, opmerkingen,…:  
 
 Iris Ollieuz vindt de periode waarbinnen het dossier moest worden ingediend wel heel erg krap. In 

principe moesten ze, conform het reglement, voor 15 november worden ingediend.  
 
In de praktijk werd 1 extra week respijt gegeven, wat maakt dat er bijna 4 weken tijd was. Het is 
echter aangewezen om volgend jaar de vraag naar het indienen van het subsidiedossier vroeger te 
versturen. 

 
 Iris vraagt ook of de verschillende rubrieken volgend jaar dezelfde zullen zijn. Dat maakt het voor 

verenigingen zeker al makkelijker om daar in de loop van het jaar rekening mee te houden.  
 
Aangezien dit jaar voor het eerst het nieuwe reglement werd toegepast, zullen deze rubrieken 
standaard de komende jaren moeten worden ingevuld. 

 
 Luc Janssens merkt op dat het digitaal indienen van een dossier niet voor de hand liggend is. Een 

wel heel erg groot mankement is dat men het subsidiedossier tussentijds niet kan opslaan. Dat 
maakt dat het dossier eigenlijk ineens volledig moet worden ingevuld, anders gaan alle al 
ingevulde gegevens verloren en kan men opnieuw beginnen.  

 
 
III. INITIATIEVEN & WERKGROEPEN 
 
3.1  terugblik op vormings- en netwerkinitiatief cultuurraad 19 oktober 2024 
 
Op 19 oktober vond het vormings- en netwerkinitiatief van de cultuurraad plaats. Globaal genomen 
was het een waardevol en succesvol initiatief.  
 
Enkele bedenkingen: 
 voor de vormingssessies had gerust nog iets langer tijd mogen worden voorzien; een half uurtje 

extra had prima geweest  
 De sessie rond ‘hoe nieuwe vrijwilligers aantrekken voor het bestuur’ beantwoordde voor sommige 

deelnemers niet helemaal aan de vooropgestelde verwachting. In deze sessie was ook iets minder 
interactie dan in de sessie rond het gebruik van sociale media. 

 om het aspect van netwerking beter tot zijn recht te laten komen, had de middagpauze zeker ook 
iets langer mogen duren      

 
De cultuurraad is er voor gewonnen om een dergelijk initiatief te herhalen. De voorzitter doet het 
voorstel om het initiatief uit te breiden naar andere raden, in eerste instantie jeugd- en 
sportverenigingen. 
 
Bij een uitbreiding moeten we wel zien dat er voldoende aanbod is van workshops, om te vermijden 
dat de groepen te groot worden. Eventueel kan er aan gedacht worden om bepaalde workshops te 
voorzien op het niveau van beginners en een niveau voor gevorderden. 
 
3.2  terugblik op 11 novemberherdenking 2024 
 
Op maandag 11 november vond de 11 novemberherdenking plaats. Het programma zag er als volgt 
uit: 
9 uur  kransneerlegging deelgemeente Halle 
9.30 uur kransneerlegging deelgemeente Sint-Antonius 
10 uur  eucharistieviering Sint-Elisabethkerk Zoersel 
11 uur  kransneerlegging Zoersel 
11.30 uur 11 novemberreceptie in de Bijl 
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Een aantal verenigingen hebben een bijdrage geleverd om er een mooie herdenking van te maken:   
Kon.Harmonie Sint-Martinus Halle, Kon. Harmonie de Vriendenband en vendeliers De Ronckaert. 
 
Er was een goede opkomst, zeker in Halle en Zoersel (Sint-Antonius was eerder beperkt). Positief 
was zeker de aanwezigheid van de jeugdverenigingen. 
 
Een speciale vermelding is er ook voor Erfgoed Halle, die n.a.v. 11 november mooie 
herdenkingsborden plaatsten bij alle graven op het erepark in Halle.  
 
3.3  uitreiking cultuurprijs 2024  
 
De uitreiking van de cultuurprijs 2024 aan vendeliers de Ronckaert zal plaatsvinden op zaterdag 8 
februari 2025 om 11 uur in het kasteel van Halle. Een uitnodiging hiervoor volgt nog.  
 
 
IV. FINANCIEEL VERSLAG CULTUURRAAD 

 
Op dit moment staat er op de bankrekening van de cultuurraad nog steeds een gunstig saldo van 
€  4.218,08. De voornaamste uitgaven waren er voor de organisatie van het vormings- en netwerkevent op 
19 oktober (totaal: € 1.131,50). 
 
 
V.  EEN AFSLUITERTJE 
 
Aan het eind van de huidige samenstelling van de cultuurraad heeft Wilfried als voorzitter een 
afscheidsspeech geschreven (zie bijlage).  
Op zijn beurt heeft ook Dirk, als lid van de agendacommissie, een kort woordje voorbereid. Hij zal zich 
zeker ook terug kandidaat stellen om deel uit te maken van de agendacommissie. 
 
Het is tevens het moment waarbij we afscheid nemen van Roel Van Elsacker, die de voorbije jaren als 
schepen van cultuur de werking van de cultuurraad heeft bijgewoond. Roel is alvast trots op een 
aantal realisaties: doorbraak in het dossier van de verenigingenschuur, aankoop van zaal de 
Lindekring als alternatief voor het Zonneputteke en de plannen rond een nieuw bibliotheekfiliaal in 
Sint-Antonius.  
 
Hij geeft daarbij de fakkel door aan de nieuwe schepen van cultuur, Liesbeth Verstreken. Zij vindt het 
alvast een hele eer om terug schepen van cultuur van Zoersel te mogen zijn. Cultuur betekent voor 
haar beleving en bezig zijn met de belangrijke immateriële waarden waarop onze gemeenschap 
steunt. Cultuur zorgt voor verbinding tussen mensen en verenigingen spelen in Zoersel daarin een 
belangrijke rol. Als schepen van cultuur wil ze dat graag mee blijven ondersteunen 
 
 
VI.  VARIA EN VRAGEN 
 
a) Kantamiko nam deel aan de Kerstmarkt. Wendy Willeme vindt het prima dat de Kerstmarkt 

verenigingen samenbrengt en doet samenwerken. Zij stelt zich wel de vraag, wat nadien? Er zijn 
mogelijk nog andere zaken waar er kan worden samengewerkt, maar ergens ontbreekt er een 
algemeen platform om daar te kunnen op inspelen. 

 
b) Kantamiko zal in 2025 haar jaarlijks optreden organiseren tijdens het weekend van 29-30 maart in 

de Kapel. Vanaf half januari zijn er tickets beschikbaar. Vlug er bij zijn is de boodschap, het concert 
is meestal snel uitverkocht. 

 
c) Margot Van Bavel zal in de toekomst niet langer als vertegenwoordiger van Ferm Zoersel in de 

cultuurraad zetelen, wel als vertegenwoordiger van Den Overkant. 
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Den Overkant is trouwens gestart met haar jaarlijks kerstevent, waarin het verhaal van ‘De reus en 
het Vederlichte Meisje’ centraal staat. Tot 6 januari kan je de wandeling starten aan de Boskapel 
(kruising Herentalsebaan / Uitweg)  

 
d) Natuurpunt gaat het komend weekend (15 december) de overschot van wat niet werd verkocht op 

de Kerstmarkt verder trachten te verkopen in de Welvaert. In de loop van 2025 zal de infrastructuur 
van de Welvaert overigens helemaal klaar zijn. 

 
e) Lions Minerva zal in 2025 op 25 mei opnieuw een oldtimersrally organiseren. Starten zullen ze 

doen vanuit het nieuwe OKRA lokaal in Sint-Antonius.  
 
f) VELT organiseerde gisterenavond een tweede film i.h.k.v. ‘Veilig voedsel’. Meer dan 90 mensen 

kwamen naar de film kijken. 
 
g) RAAK Sint-Antonius organiseert op 8 februari in zaal Halle Luja een Dartstornooi. 
 
h) In de kerstperiode is er uiteraard het Kerstspel op Einhoven, dit jaar met een nieuw stuk. Net als de 

andere jaren gaat het om een gezamenlijk initiatief van Toerisme Zoersel, Tilia en de Landelijke 
Gilde. 

 
i) Frank Yseboot merkt op dat de activiteiten die men ingeeft via ‘UIT in Zoersel’ nog steeds niet 

kunnen worden gekoppeld aan ‘UIT in Vlaanderen’. Hij stelt voor om, zolang dat probleem niet is 
opgelost, om in het formulier onder de rubriek ‘waar publiceren’, de knop ‘UIT in Vlaanderen’ weg te 
laten. 

 
j) Mai Wouters laten weten dat Ferm, afdeling Sint-Antonius eind dit jaar de werking stopzet.  
 
k) Fotoclub Obscura houdt haar jaarlijks fotosalon tijdens het weekend van 17-19 januari 2025. 

Omwille van geen geschikte zaal meer in Zoersel wijken ze in 2025 uit naar de fabriekshallen van 
Mintjens (Malle). 

 
l) Davidsfonds Sint-Antonius – Zoersel – Halle houdt een lezing over ‘Media & Oorlog’ op 11 februari. 
 
m) NEOS viert in 2025 haar 10-jarig bestaan. In dit jubileumjaar zullen zij een aantal activiteiten op 

touw zetten in samenwerking met andere verenigingen. 
 
n) Koor Salve verzorgt een optreden ‘zeven kruiswoordraadsels’ 
 
o) Samana Zoersel is dringend op zoek naar nieuw en wat jongere krachten om hun activiteiten te 

kunnen blijven ontplooien. 
 
p) Het voorbije weekend vond de Kerstmarkt plaats. Er is gebleken, en niet voor de eerste keer, dat 

de organisatie kwetsbaar blijft voor onverwachte, grillige weersomstandigheden. Jef Joosten geeft 
aan dat er een grondige evaluatie nodig is rond heel het buitengebeuren om te vermijden dat 
verenigingen gaan afhaken. 

 
q) De Wandelclub organiseert op 30 december de jaarlijkse Driekoningentocht-wandeling vanuit  

zaal Halle-Luja 
 
r) Toneelkring Tilia brengt op het Kerstspel het nieuwe stuk ‘De Snelle Vlucht’. Verder hebben ze in 

2025 eind april / begin mei de jaarlijkse voorstellingenreeks van hun tweede theaterstuk. Op 23 en 
24 mei zal de jeugdvoorstelling plaatsvinden. 

 
s) Fons Christiaensen laat weten dat de twee actieve Landelijke Gilde-afdelingen (Halle/Sint-Antonius 

en Zoersel) meer en meer beginnen samen te werken. 
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t) Fons Christiaensen vraagt wanneer de gebruiksvoorwaarden gekend zullen zijn van de Lindekring. 

De gebruikersovereenkomst tussen gemeente en de Lindekring en de tarieven zullen normaal 
gezien op de gemeenteraad van januari worden geagendeerd. Daarnaast moet ook eerst nog een 
sleutelbeheerder worden aangesteld, de poets geregeld en een eerste algemene opkuisbeurt (van 
de keuken) worden uitgevoerd. 

 
u) Raak Tetterende Tiretten zal in ZNA Joostens het komende weekend (14-15 december) een 

kerstmarkt organiseren, waarbij o.a. de bewoners zelf kerstaankoopjes kunnen doen. De opbrengst 
ervan is bestemd voor de aankoop van een aangepaste fiets voor mindervaliden. 
Daarnaast hebben ze op 10 januari een infosessie rond energie ‘Laat je niet vangen’. 

 
v) In de Bijl staan de komende maanden ook nog een aantal activiteiten gepland: 

- 12 december: film ‘Das Lehrerzimmer’ 
- tot 5 januari: Wintersalon 
- vanaf 11 januari: tentoonstelling Lacuna 
- 17 januari: jazzconcert ‘Fapy Lafertin New Quartet’ 
- 21 februari: theatervoorstelling ‘Wat blijft’ i.s.m. NEOS Zoersel 

 
w) PASAR heeft haar beurs ‘Elektrische fietsen’ op 2 maart in de Populier (Zandhoven) 
 
x) Pat Heylen weet te melden dat de actie van Hal Central op 24 november in totaal € 2.000 heeft 

opgeleverd voor de Warmste Week. 
 
y) Zoersel Kermis vindt plaats tijdens het weekend van 7-8-9 februari 2025. 
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Aanwezigheidslijst 
 
Wilfried Schul voorzitter cultuurraad 
Liesbeth Verstreken schepen cultuur 
Roel Van Elsacker ex- schepen cultuur 
Dirk Somers agendacommissie 
Iris Ollieuz Femma Zoersel 
Jan Van Dyck Pasar Zoersel 
Hilde Van Noten Samana Sint-Antonius 
Roger Jordaens Tetterende Tiretten Raak 
Jan Sebreghts Harmonie De Vriendenband 
An Van Immerseel Harmonie De Vriendenband 
Dominique Van de Velde fotoclub Obscura 
Walda Van Onckelen gemeenteraadslid 
Pat Heylen 1181 
Jef Joosten Kerstmarkt 
Lutgarde Witvrouwen Tilia 
Ellen Brosens Tilia 
Rosita Janssens Zoerselkermis vzw 
Jan Pauwels Raak Sint-Antonius 
Robert Deckers Welzijnsschakel Malle-Zoersel 
Michaël Heyvaert gemeenteraadslid 
Kenny Noens Sint-Huybrechtsgilde 
Fons Christiaensen Landelijke Gilde Halle/Sint-Antonius 
Monique De Temmerman VELT Voorkempen 
Bart Hellemans Natuurpunt 
Eddy De Raedt cultuurhuis de Bijl 
Margot Van Bavel Den Overkant 
Liliane Wilhelm Davidsfonds Zoersel 
Uschi Ruwisch Sint Ceaciliakoor 
Frank Yseboot Toerisme Zoersel 
Mai Wouters Ferm Sint-Antonius / gemeenteraadslid 
Wendy Willeme Kantamiko popkoor 
Pieter Van Ginckel gemeenteraadslid 
Oswald Vansintejan Lions Minerva 
Chris Martens Zoersels Kunstcollectief 
Luc Janssens NEOS Zoersel 
Rita Stevens Samana Sint-Elisabeth Zoersel 
Stef Philipsen Toneelkring Tilia 
Frank Van Gastel vendeliers De Ronckaert 
Tom Thomas koor Salve  
Georgette Truyens ondervoorzitter 
Bart Van Santvliet cultuurfunctionaris 
 
Verontschuldigd 
Heidi Rymen 
Koen Torfs 
Wenda Van Uffelen 
Katia Pannecoucke 
Els Schoepen 
Rita Laureyssens 
Johnny Gilis 
Ann Lambrechts 
Nick Alderweireldt 
Luc Nelis 
Michaël Diels 


